

APPLICATION/REVOCATION FORM OF PARTICIPATION IN AFTER-HOURS FUTURES TRADING

參與收市後期貨交易時段申請/撤銷表格

The information is required from the Client for Po Sang Securities and Futures Limited ("Po Sang")'s compliance with its customer due diligence policy, local laws and regulations and/or international standards. It forms an important part of the international efforts to combat money laundering, terrorist financing and fraudulent activity. Failure to provide the required information may result in Po Sang's inability to process your application and/or to provide services to the Client. Please refer to Po Sang's "Data Policy Notice" or documents under other relevant headings issued by Po Sang and its associate entities from time to time relating to the general policies on the use, disclosure and transfer of personal data.

從客戶獲取的資料是為了遵守寶生證券及期貨有限公司(“寶生”)的客戶盡職審查政策、本地法律及條例及/或國際標準所訂立的要求。在國際間打擊洗黑錢、恐怖活動融資及詐騙活動中，此程序至關重要。如客戶未能提供有關資料，寶生可能無法處理客戶的申請及/或向客戶提供服務。請參閱寶生的「資料政策通告」或寶生及其相關機構不時以任何名稱發出的有關個人資料的使用、披露及轉移的一般政策的其他文件。

Information of the Client 客戶資料

Name in English 英文姓名：	Account No 賬號：
Name in Chinese 中文姓名：	Identification Document No. 身份證明文件號碼：

The Client requests to 客戶申請

<input type="checkbox"/> participate the After-Hours Futures Trading launched by Hong Kong Futures Exchange Limited by using the above account 透過上述賬戶參與香港期貨交易所開設的收市後期貨交易時段
<input type="checkbox"/> revoke the participation the After-Hours Futures Trading launched by Hong Kong Futures Exchange Limited by using the above account 終止透過上述賬戶參與香港期貨交易所開設的收市後期貨交易時段

請在適當方格內填上

Please mark as appropriate

Client's Declaration 客戶聲明：

- I hereby declare that all information set out in this form is valid, true, complete, accurate and up-to-date.
本人謹此聲明本表格上提供之所有資料均為有效、真實、完整、準確及最新。
- I clearly understand that my participation of After-Hours Futures Trading session ("T+1 Session") means I can select whether an order entry is extended to T+1 Session or implement transactions during T+1 Session in the above account at my own choice. I also clearly understand that the contract(s) executed and/or open position(s) hold from any trading session (including but no limited to T+1 Session) in above account shall be subject to the terms of the "Client Agreement" (Including but not limited to my obligation to maintain sufficient equity to meet the initial margin requirement, and to meet all margin calls or demands for variation adjustments). If I fail to meet any of the relevant obligations, you shall be entitled to reject my new open position, or close out my open position(s) during any trading session (include T+1 Session) without any notice.
本人清楚明白本人參與收市後期貨交易時段("T+1時段")，即代表本人可按意願於上述賬戶揀選下單指令是否延伸至T+1時段及/或於該時段內進行買賣。本人亦清楚明白上述賬戶於任何交易時段(包括但不限於T+1時段)開立及/或持有的未平倉合約，均需遵守「客戶協議」的條款(包括但不限於本人須履行保持足夠資產淨額以符合其基本保證金要求，及履行所有催繳保證金通知或繳付變價調整要求的責任)，若本人未能履行有關責任，貴公司有權於任何交易時段(包括但不限於T+1時段)拒絕本人再建立任何新倉盤，或將本人之未平倉合約平倉，而毋須給予閣下任何通知。
- I clearly understand that my revocation of participation in T+1 Session shall be regarded as my agreement that no position risk management or no transaction or no hedging activities can be implemented in above account during T+1 Session and the open position(s) in above account shall not be influenced by the price fluctuation between T+1 Session and the circumstance of margin calls or demands for variation adjustments
本人清楚明白本人撤銷參與T+1時段，即代表上述賬戶將不能於T+1時段內執行持倉風險管理或進行交易或對沖活動，而上述賬戶內持有的未平倉合約，亦不受T+1時段內的價格波動所影響，而出現催繳保證金通知或繳付變價調整要求。

Signed by the Client 客戶簽署： _____

Date 日期： _____

本公司專用：

核印	複核	結算經辦	結算複核	日期